
 

         
 

Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η 

 

Θεσσαλονίκη, 03/09/2020 

 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 

Προς:  Τον κ. Υπουργό Υγείας 

 

 

ΘΕΜΑ:  «Μεγάλη έλλειψη γαντιών στα νοσοκομεία» 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Σύμφωνα με καταγγελίες εργαζόμενων στο χώρο της Υγείας, αλλά και με επιστολή του 

Προέδρου και του Γενικού Γραμματέα της «ΠΟΕΔΗΝ», αναφέρεται, πως στα 

Νοσοκομεία παρατηρείται μεγάλη έλλειψη γαντιών. Με ελάχιστα γάντια χειρουργικά και 

απλά, οι εργαζόμενοι υγειονομικοί προσπαθούν να κάνουν τη δουλειά τους. Οι Διοικήσεις 

των Νοσοκομείων εξαντλούν τις όποιες έκτακτες δυνατότητες προκύπτουν (δανεικά από 

άλλες Υγειονομικές Μονάδες ή αγορά απ’ ευθείας), όμως, δεν μπορούν να καλύψουν τις 

ανάγκες. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

Προτίθεσθε να παρέμβετε, προκειμένου να καλυφθούν άμεσα οι ανάγκες στα νοσοκομεία 

της χώρας για χειρουργικά  και απλά γάντια; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

 

Κυριάκος Βελόπουλος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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